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Rada Gminy Dominowo 

 

Protokół nr 7 

VII Sesja Rady Gminy Dominowo w dniu 25 listopada 2024 roku. 

Miejsce posiedzenia: Gminny Ośrodek Kultury i Biblioteki Publicznej w Dominowie. 

Obrady rozpoczęto 25 listopada 2024 roku o godz. 18:30, a zakończono o godz. 19:43 tego 

samego dnia. 

W posiedzeniu wzięło udział 14 członków. 

Obecni: 

1. Tomasz Adaszak 

2. Halina Dziwińska 

3. Marek Gierałka 

4. Ilona Górka 

5. Leszek Gramza 

6. Beata Helińska 

7. Marek Kaleta 

8. Przemysław Kurpik 

9. Marcin Morawiec 

10. Krzysztof Nowaczyk 

11. Rafał Piszczatowski 

12. Katarzyna Pogorzelska 

13. Szymon Roszyk 

14. Paweł Urbanowicz 

15. Aleksandra Zgórecka 

 

I. Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum. 

Przewodniczący Rady otwierając VII sesję Rady Gminy Dominowo powitał wszystkich 

zebranych na sali i stwierdziła, że w momencie otwarcia sesji na sali jest obecnych 14 radnych, 

co stanowi quorum do podejmowania prawomocnych decyzji. 

Przewodniczący Rady przypomniał, że obrady sesji są nagrywane w programie e-Sesja, a 

transmisja obrad odbywa się online. 

 

II. Przyjęcie porządku obrad. 

W tym miejscu przewodniczący Rady odczytał porządek obrad. 

Radni nie wnieśli uwag do porządku obrad. 
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III. Przyjęcie protokołu z ostatniej sesji: 

1. Protokół nr 6 z dnia 23 września 2024 roku, 

 Głosowano w sprawie: 

Protokół nr 6 z dnia 23 września 2024 roku, 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Tomasz Adaszak, Halina Dziwińska, Marek Gierałka, Ilona Górka, Leszek Gramza, Beata 

Helińska, Marek Kaleta, Przemysław Kurpik, Marcin Morawiec, Rafał Piszczatowski, Katarzyna 

Pogorzelska, Szymon Roszyk, Paweł Urbanowicz, Aleksandra Zgórecka 

NIEOBECNI (1) 

Krzysztof Nowaczyk 

 

IV. Informacje Przewodniczącego Rady o działaniach podejmowanych w okresie 

międzysesyjnym. 

Przewodniczący poinformował, że w okresie międzysesyjnym: 

- wziął udział w uroczystościach  patriotycznych z okazji rocznicy odzyskania niepodległości 

przez Polskę, 

- odbył spotkanie z Wójtem Gminy w sprawie przygotowania harmonogramu posiedzeń komisji i 

obrad sesji w 2025 roku, 

- wziął udział w szkoleniu Przewodniczących Rad Gmin i Powiatów organizowanym przez 

WOKIS. 

- poinformował, że przyszła informacja z Urzędu Skarbowego dotycząca uchybień w złożonych 

przez radnych oświadczeniach majątkowych. 

V. Sprawozdanie Wójta o jego pracach w okresie międzysesyjnym, zwłaszcza związanych z 

wykonywaniem uchwał Rady. 

Wójt Gminy złożył następujące informacje: 

- poinformował o realizacji uchwał podjętych na poprzedniej sesji, 

- wyjaśnił, że planowana jest zmiana uchwały dotyczącej odpłatności rodziców za pobyt dziecka 

w Żłobku, jednakże jest ona uzależniona od ustalenia przez wyższe organy maksymalnej stawki 

odpłatności, 
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- poinformował o wydanych w ww. okresie zarządzeń i ich realizacji, w tym dotyczącego 

elektronicznego zarządzania dokumentami, 

- poinformował o realizacji zadania – przebudowa drogi w Dzierżnicy, budowy hali sportowej w 

Gieczu, rozbudowy w etapach sieci wodociągowych, budowa dróg w Dominowie (ulica 

Jesionowa i Kwiatowa oraz odcinek drogi w kierunku boiska przy Szkole Podstawowej w 

Murzynowie Kościelnym), 

- wyjaśnił, że trwają prace związane z rozliczaniem  środków pozyskanych z zewnątrz, 

- wyjaśnił, że została podpisana umowa z Wicewojewodą na bieżące funkcjonowanie Żłobka, 

- poinformował, że trwają rozmowy dotyczące podpisania umowy z parafią ewangelicko-

augsburską na grunt z zamiarem jego przeznaczenia na budowę jakiejś infrastruktury 

rekreacyjno-wypoczynkowej.  

 

VI. Rozpatrzenie projektów uchwał: 

1. Projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na działania Kierownika Ośrodka 

Pomocy Społecznej w Dominowie. 

 Głosowano w sprawie: 

Projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na działania Kierownika Ośrodka Pomocy 

Społecznej w Dominowie, 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Tomasz Adaszak, Halina Dziwińska, Marek Gierałka, Ilona Górka, Leszek Gramza, Beata 

Helińska, Marek Kaleta, Przemysław Kurpik, Marcin Morawiec, Rafał Piszczatowski, Katarzyna 

Pogorzelska, Szymon Roszyk, Paweł Urbanowicz, Aleksandra Zgórecka 

NIEOBECNI (1) 

Krzysztof Nowaczyk 

2. Projekt uchwały w sprawie zawarcia porozumienia międzygminnego z Gminą Środa 

Wielkopolska w zakresie lokalnego transportu zbiorowego, 

Głosowano w sprawie: 

Projekt uchwały w sprawie zawarcia porozumienia międzygminnego z Gminą Środa 

Wielkopolska w zakresie lokalnego transportu zbiorowego, 

Wyniki głosowania 
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ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Tomasz Adaszak, Halina Dziwińska, Marek Gierałka, Ilona Górka, Leszek Gramza, Beata 

Helińska, Marek Kaleta, Przemysław Kurpik, Marcin Morawiec, Rafał Piszczatowski, Katarzyna 

Pogorzelska, Szymon Roszyk, Paweł Urbanowicz, Aleksandra Zgórecka 

NIEOBECNI (1) 

Krzysztof Nowaczyk 

3. Projekt uchwały w sprawie wyboru metody ustalenia opłat za zagospodarowanie 

odpadami komunalnymi oraz ustalenia stawki tej opłaty, 

Radny Przemysław Kurpik zawnioskował o obniżenie przedmiotowej opłaty o 2,00 złote. 

Po przerwie radny wycofał przedmiotowy wniosek. 

Głosowano w sprawie: 

Projekt uchwały w sprawie wyboru metody ustalenia opłat za zagospodarowanie odpadami 

komunalnymi oraz ustalenia stawki tej opłaty, 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Tomasz Adaszak, Halina Dziwińska, Marek Gierałka, Ilona Górka, Leszek Gramza, Beata 

Helińska, Marek Kaleta, Marcin Morawiec, Rafał Piszczatowski, Katarzyna Pogorzelska, 

Szymon Roszyk, Paweł Urbanowicz, Aleksandra Zgórecka 

PRZECIW (1) 

Przemysław Kurpik 

NIEOBECNI (1) 

Krzysztof Nowaczyk 

4.  Projekt uchwały w sprawie zasad korzystania z gminnych obiektów użyteczności 

publicznej, 

 Głosowano w sprawie: 

Projekt uchwały w sprawie zasad korzystania z gminnych obiektów użyteczności publicznej, 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
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Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Tomasz Adaszak, Halina Dziwińska, Marek Gierałka, Ilona Górka, Leszek Gramza, Beata 

Helińska, Marek Kaleta, Przemysław Kurpik, Marcin Morawiec, Rafał Piszczatowski, Katarzyna 

Pogorzelska, Szymon Roszyk, Paweł Urbanowicz, Aleksandra Zgórecka 

NIEOBECNI (1) 

Krzysztof Nowaczyk 

5. Projekt uchwały w sprawie ustanowienia służebności przesyłu na nieruchomości będącej 

własnością Gminy Dominowo, 

Głosowano w sprawie: 

Projekt uchwały w sprawie ustanowienia służebności przesyłu na nieruchomości będącej 

własnością Gminy Dominowo, 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Tomasz Adaszak, Halina Dziwińska, Marek Gierałka, Ilona Górka, Leszek Gramza, Beata 

Helińska, Marek Kaleta, Przemysław Kurpik, Marcin Morawiec, Rafał Piszczatowski, Katarzyna 

Pogorzelska, Szymon Roszyk, Paweł Urbanowicz, Aleksandra Zgórecka 

NIEOBECNI (1) 

Krzysztof Nowaczyk 

6. Projekt uchwały w sprawie określenia wysokości stawek podatku od środków 

transportowych w roku 2025. 

Głosowano w sprawie: 

Projekt uchwały w sprawie określenia wysokości stawek podatku od środków transportowych w 

roku 2025, 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Tomasz Adaszak, Halina Dziwińska, Marek Gierałka, Ilona Górka, Leszek Gramza, Beata 

Helińska, Marek Kaleta, Przemysław Kurpik, Marcin Morawiec, Rafał Piszczatowski, Katarzyna 

Pogorzelska, Szymon Roszyk, Paweł Urbanowicz, Aleksandra Zgórecka 

NIEOBECNI (1) 
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Krzysztof Nowaczyk 

7. Projekt uchwały w sprawie obniżenia średniej ceny skupu żyta dla celów podatku 

rolnego. 

Głosowano w sprawie: 

Projekt uchwały w sprawie obniżenia średniej ceny skupu żyta dla celów podatku rolnego, 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Tomasz Adaszak, Halina Dziwińska, Marek Gierałka, Ilona Górka, Leszek Gramza, Beata 

Helińska, Marek Kaleta, Przemysław Kurpik, Marcin Morawiec, Rafał Piszczatowski, Katarzyna 

Pogorzelska, Szymon Roszyk, Paweł Urbanowicz, Aleksandra Zgórecka 

NIEOBECNI (1) 

Krzysztof Nowaczyk 

8. Projekt uchwały w sprawie wysokości stawek podatku od nieruchomości. 

Głosowano w sprawie: 

Projekt uchwały w sprawie wysokości stawek podatku od nieruchomości, 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Tomasz Adaszak, Halina Dziwińska, Marek Gierałka, Ilona Górka, Leszek Gramza, Beata 

Helińska, Marek Kaleta, Przemysław Kurpik, Marcin Morawiec, Rafał Piszczatowski, Katarzyna 

Pogorzelska, Szymon Roszyk, Paweł Urbanowicz, Aleksandra Zgórecka 

NIEOBECNI (1) 

Krzysztof Nowaczyk 

9. Projekt uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie utworzenia Żłobka DOMINIONKI i 

nadania statutu. 

Głosowano w sprawie: 

Projekt uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie utworzenia Żłobka DOMINIONKI i nadania 

statutu. 

Wyniki głosowania 
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ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Tomasz Adaszak, Halina Dziwińska, Marek Gierałka, Ilona Górka, Leszek Gramza, Beata 

Helińska, Marek Kaleta, Przemysław Kurpik, Marcin Morawiec, Rafał Piszczatowski, Katarzyna 

Pogorzelska, Szymon Roszyk, Paweł Urbanowicz, Aleksandra Zgórecka 

NIEOBECNI (1) 

Krzysztof Nowaczyk 

10. Projekt uchwały w sprawie zasad udzielania dotacji na prace konserwatorskie, 

restauratorskie lub roboty budowlane przy zabytkach wpisanych do rejestru zabytków, 

realizowane w ramach środków z Rządowego Programu Odbudowy Zabytków. 

Głosowano w sprawie: 

Projekt uchwały w sprawie zasad udzielania dotacji na prace konserwatorskie, restauratorskie lub 

roboty budowlane przy zabytkach wpisanych do rejestru zabytków, realizowane w ramach 

środków z Rządowego Programu Odbudowy Zabytków, 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Tomasz Adaszak, Halina Dziwińska, Marek Gierałka, Ilona Górka, Leszek Gramza, Beata 

Helińska, Marek Kaleta, Przemysław Kurpik, Marcin Morawiec, Rafał Piszczatowski, Katarzyna 

Pogorzelska, Szymon Roszyk, Paweł Urbanowicz, Aleksandra Zgórecka 

NIEOBECNI (1) 

Krzysztof Nowaczyk 

11. Projekt uchwały w sprawie przyjęcia "Rocznego Programu współpracy Gminy 

Dominowo z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami, o których mowa w art. 3 ust. 

3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 r. o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie na 

rok 2025". 

Głosowano w sprawie: 

Projekt uchwały w sprawie przyjęcia "Rocznego Programu współpracy Gminy Dominowo z 

organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami, o których mowa w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 24 

kwietnia 2003 r. o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie na rok 2025". 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
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Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Tomasz Adaszak, Halina Dziwińska, Marek Gierałka, Ilona Górka, Leszek Gramza, Beata 

Helińska, Marek Kaleta, Przemysław Kurpik, Marcin Morawiec, Rafał Piszczatowski, Katarzyna 

Pogorzelska, Szymon Roszyk, Paweł Urbanowicz, Aleksandra Zgórecka 

NIEOBECNI (1) 

Krzysztof Nowaczyk 

 

VII. Odpowiedzi na interpelacje zgłoszone na poprzednich sesjach. 

 Nie było. 

 

VIII. Interpelacje i zapytania radnych. 

 Nie było. 

 

IX. Wolne głosy i wnioski. 

Przewodniczący Rady poruszył sprawę odtworzenia pasa zieleni przy ulicy Centralnej w 

Dominowie. 

Radny Marek Kaleta poinformował, że doszły go słuchy o handlu narkotykami przy szkole. 

Aleksander Kubiaczyk – dyrektor Szkoły Podstawowej w Dominowie wyjaśnił, że pojawił się 

dealer sprzedający snusy, czyli takie jakby papierosy. Tą sprawą już zajęli się Policja i Sąd. 

Andrzej Wnuk – dyrektor Ośrodka Kultury podziękował za liczy udział w uroczystościach 11 

listopada 2024 roku w Murzynowie Kościelnym. Jednocześnie zaprosił na uroczystości związane 

z Mikołajkami 6 grudnia br. oraz na koncert 7 grudnia br. i uroczystości 8 grudnia 2024 roku. 

Magdalena Michalak – sołtys Murzynowa Kościelnego zauważyła, że po wykonaniu podcięć 

gałęzi na drodze w Sabaszczewie, gałęzie te zalegają w rowie. Poprosiła o ich usunięcie. 

Wójt gminy wyjaśnił, że w zasadzie gałęzie te winna uporządkować energetyka. Jednakże, jak 

zawsze, będzie musiała to zrobić Gmina. 

Radny Marek Kaleta poruszył sprawę bałaganu w rowach przylegających do dróg powiatowych. 

Wójt Gminy wyjaśnił, że przedmiotowe rowy winien uporządkować Powiat. 

Jednakże zauważył, że bałaganu nie robi starosta, burmistrz czy też radni, lecz sami mieszkańcy. 

Oczywiście Gmina mogłaby sobie z tym bałaganem poradzić, lecz musiałoby być to kosztem 

dodatkowego zatrudnienia pracowników i dodatkowymi kosztami z tego tytułu. 
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X. Zakończenie posiedzenia. 

Przewodniczący Rady, wobec wyczerpania porządku obrad zakończył obrady sesji. 

 

 

  

                                                                                                            Przewodniczący 

                                                                                                      Rada Gminy Dominowo 

                                                                                                            Marek Gierałka 

Przygotował: admin.1059.1286 Zofia Szymanek 

 

 

 

 


